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Møtereferat 

Til stede: Arnfinn Rokne, Randi Wenche Haugen, Solbjørg Pedersen, Yrja Flem (SAK 
15/20), Bernt Rundberget, Hans Stenøien 

Forfall: Øylov Cyvin 

Kopi til:  

Gjelder: Fagråd for utstillinger og arrangement ved NTNU Vitenskapsmuseet 

Møtetid: 21.10.2020 Møtested: Idunn 

Signatur:  Referat: Morten Sylvester 

 

SAK 14/20 Godkjenning av referat fra møte 16.4.2020 og «e-postmøte» 11.5.2020 
uten referat 

VEDTAK: Referatet er godkjent 

 

SAK 15/20 Digital formidling og digitale utstillinger 

Aftenposten hadde 7.4.2020 et innlegg om museenes samfunnsansvar. Her ble det 
argumentert for at museene har en gylden sjansen for å styrke deres digitale formidling 
under korona-epidemien. Hvilke muligheter har Vitenskapsmuseet for en satsning på 
digitale utstillinger på Vitenskapsmuseet? 

 

Fra diskusjonen i Fagrådet: 

- Vi må tenke 3-5-10 år frem, hvor vil vi være i fremtiden? Hvilket nivå skal vi legge oss 
på? 

- Vi har produsert 3-D av en del utstillinger, så noe har vi gjort. 
- Vi må være profesjonelle, brukerne er vant til kvalitet på det digitale området. 
- Å lage nettutstillinger er ikke en enkel løsning. Må kunne brukes på flere plattformer. 
- Digitale tilbud er så mye forskjellig. Vi må definere hva som skal ligge i begrepet 

«digital formidling» og vite hvorfor vi gjør dette og til hvem. 
- Produktet må være robust og kunne brukes i en litt lengre periode, for eksempel 3 år. 
- Tenker gruppene som jobber med utstillinger også digitalt? Viktig at vi samhandler og 

beveger oss i samme retning. Forskere forventer mer krav om digitale elementer i 
fremtidige rapporter og søknader. 
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- En ny «digital arbeidsgruppe» må undersøke handlingsrommet og lage strategiske 
føringer. 

- Timing av oppnevnelsen av en arbeidsgruppe er viktig. Det skal ikke være med en 
gang, fordi museet trenger å gjennomdrøfte en del grunnforutsetninger før denne 
arbeidsgruppen kan starte. 

- Alle museer jobber med de samme utfordringene – hvordan kan vi samarbeide og løfte 
området i flokk? 

 

VEDTAK: Fagrådet ber formidlingssjefen om å oppnevne en «digital arbeidsgruppe» som 
skal kartlegge muligheter, kostnader, finansiering og søknadsmuligheter og som kommer 
med forslag til videre strategi og handlingsplan for gjennomføring i samarbeid med 
markedssjef Yrja Flem. 

 

SAK 16/20 Handlingsplan for Utstillings- og publikumsseksjonen i 2021 

Saksfremlegg: Handlingsplan og økonomi 2021, UPS. 

En oversikt over tiltak som UPS skal - og muligvis skal - jobbe med i 2021 ble gjennomgått. 

 

SAK 17/20 Campusprosjektet og byggeplanlegging i 2021 

Orientering om Campusprosjektet og annen byggeplanlegging i 2021.  

 

Det forventes at arbeidsgruppene for nye utstillings- og magasinarealer ved 
Vitenskapsmuseet, i regi av NTNUS campusprosjekt, skal fortsette arbeidet i 2021. 

 

I 2020 har Vitenskapsmuseet fått hjelp til en vurdering av interiørfrednings-bestemmelser i 
en del av utstillingsarealene i Gunnerushuset. I koordineringsmøtet med Fylkeskommunen 
11.06.2020 (B-sak 19/20) fikk vi en prinsippgodkjenning som betyr at museet kan fjerne 
nåværende utstillinger og montrer som ikke er opprinnelige eller er en del av selve 
bygningsstrukturen. I 2021 ønsker vi å komme et skritt videre med planleggingen av 
rehabiliteringstiltak av utstillingsrommene i 1. etasjen i Gunnerushuset: A130, B100, B120 
og B133. Vi ønsker blant annet et kostnadsestimat for fjerning av eksisterende montrer og 
rehabilitering av arealene. 

 

SAK 18/20 Eventuelt  

Prosjektet «Digital formidling kulturarv» i regi av Møre og Romsdal fylkeskommune. Det 
skal nå konkretiseres hva VM/IAK skal levere av innhold til prosjektet. Bernt ønsker at flere 
enn IAK skal delta på møte om dette. Bernt sender prosjektplanen til Fagrådet. 

 

Arnfinn deltok i dag på sitt siste møte i Fagrådet. Randi Wenche takket ham for innsatsen 
og samarbeidet i de årene han har vært eksternt medlem av Fagrådet. 


